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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №21
от заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно многообразие 

проведено на 21.07.2020г. от 10:00 часа

Днес, 21.07.2020г. се проведе заседание на Постоянната комисия по Образование, 
култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК ОКНКМ.
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 10 общински 
съветници поради което заседанието може да бъде проведено. Списъкът на 
присъстващите членове на комисията е приложен към протокола - Приложение № 1.

Малина Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието от четири доклада 
с пета точка разни.

Веселин Калановски отправи питане какъв е редът за направа на дневен ред в 
ПК по ОКНКМ, ДБ има внесен доклад от 8 юли, а три от четирите доклада на 
днешното заседание са с по-късна дата.

След изразената готовност от страна на г-жа Малина Едрева да извърши проверка 
за конкретния доклад, Веселин Калановски информира комисията, че става дума 
за доклад за създаване на временна комисия за обследване на недвижимите 
културни паметници в София с вх. № СОА20-ВК5459 от 8 юли 2020г.

Михаил Паргов инфомира комисията, че ще се наложи да напусне настоящото 
заседание поради други професионални ангажименти. М. Паргов възрази относно 
изпращането на ново проекто решение към един от докладите за разглеждане на 
днешното заседание в 18.20 ч на предходния ден.

V

Общо гласували:
в т.ч.:

10

За 8
Против няма

Въздържали се 8

Въз основа на състоялите се разисквания, комисията подкрепи проекта за дневен 
ред с 8 гласа “за” и двама въздържали се.



1. Г-жа Малина Едрева - за
2. Г-н Борислав Бориславов - за
3. Г-жа Албена Кръстева - за
4. Д-р Антон Койчев - за
5. Г-н Веселин Калановски - въздържал се
6. Г-жа Грети Стефанова - за
7. Г-н Димитър Вучев - за
8. Г-н Диян Стаматов - за
9. Г-н Иван Виделов - за
10. Г-н Михайл Паргов - въздържал се

Поради факта, че Малина Едрева е съвносител на доклада по т.1 от дневния ред и 
поради отсъствието на зам.-председателите на комисията, г-жа Едрева откри 
дискусията по т. 2 от дневния ред.

По т. 2 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА20-ВК66-1559/2/15.07.2020г. относно: Приемане на Отчет за 
изпълнение на Програма "Културно наследство" на СО за 2019г. и утвърждаване на 
одобрените за финансиране сгради през 2020г. е вносител: 
арх. Здравко Здравков - главен архитект на СО

Арх. Николай Каменов, директор на дирекция “Градско и пространствено 
планиране и недвижимо културно наследство”, докладва за стартирането на 
програмата през 2019г и осъществената първа сесия за набиране на 
проектопредложения през есента на изминалата година, на която са получени 
девет предложения. Програмният съвет е взел решение да предложи първите пет 
обекта за допускане до финансиране. Собствениците на сградата ситуирана на ул. 
“Пиротска” №15 са отказали да се включат в проекта, което е довело до изменение 
на проекта за решение в последния момент.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения нов проект за решение с писмо с вх. № 
СОА20-ВК66-1559/3/20.07.2020г.

Общо гласували:
в т.ч.: 10

За 10
Против няма

Въздържали се няма

1. Г-жа Малина Едрева - за
2. Г-н Борислав Бориславов - за
3. Г-жа Албена Кръстева - за
4. Д-р Антон Койчев - за
5. Г-н Веселин Калановски - за



6. Г-жа Грети Стефанова - за
7. Г-н Димитър Вучев - за
8. Г-н Диян Стаматов - за
9. Г-н Иван Виделов - за
10. Г-н Михайл Паргов - за

По т. 4 от дневния ред:

Доклад вх. № СОА20-ГР94-698/12.02.2020г. относно: Промяна в "Наредба за реда и 
условията за пътуване с обществения градски транспорт на територията на СО" за 
преференциални карти за деца, които не учат в София, но имат настоящ и постоянен 
адрес в София с вносител: Симеон Ставрев -общински съветник

Симеон Ставрев докладва, че предложената промяна във визираната наредба се 
състои в даване на право на ползване на преференциални карти за градски 
транспорт на ученици е постоянен или настоящ адрес в Столична община 
записани в училища в регистъра на МОН.

Малина Едрева предложи отлагане на доклада поради незаконосъобразността му 
спрямо чл. 26, алинея 2 от Закона за нормативните актове, а именно проектът за 
решение (предложената промяна във визираната наредба) не е публикуван на 
страницата на СОС с цел обществено обсъждане.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията отлага разглеждането на доклада

Общо гласували: 
в т.ч.

За
Против

Въздържали се

1. Г-жа Малина Едрева - за
2. Г-н Борислав Бориславов - за
3. Г-жа Албена Кръстева - за
4. Д-р Антон Койчев - за
5. Г-жа Грети Стефанова - за
6. Г-н Димитър Вучев - за
7. Г-н Диян Стаматов - за
8. Г-н Иван Виделов - за
9. Г-н Калоян Паргов - за
10. Г-н Михайл Паргов - за
11. Г-н Симеон Колев - за

По т. 3 от дневния ред:



Доклад вх. № СОА20-ВК66-5514/09.07.2020г. относно: План за дейностите за 
изпълнение на Стратегия за подкрепа на личностното развитие на децата и учениците за 
2020 г.с вносител: доц. д-р Тодор Чобанов - зам.-кмет на Столична община

Доц. д-р Тодор Чобанов докладва пред комисията, че предложеният план предлага 
подробна, реалистична и прецизна програма за всички извършвани дейности като 
последните са ясно разпределени по стратегически и оперативни цели. Докладът посочва 
конкретните партньори за извършване на дейностите свързани с личностното развитие 
на децата и учениците за 2020г.

Албена Кръстева отправи питане защо планът за действие за 2020 г. се разглежда в 
толкова напреднал момент от годината и дали за заложените дейности е наложен контрол 
по изпълнението.

Доц. д-р Чобанов обясни, че забавянето се дължи на изчакването на извършването на 
външен мониторинг за дейности в предходни периоди с цел оценка на целеполагането и 
плановете спрямо данните от визирания мониторинг. Част от дейностите включени в 
плана са законово определени и тяхната реализация не е забавена. Дирекция 
“Образование” може да даде информация относно финансовото измерение на всяка 
конкретна дейност.

Албена Кръстева заяви желанието си да отправи предложение за промяна в отделни 
формулировки.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 9

За 6
Против няма

Въздържали се 3

1. Г-жа Малина Едрева - за
2. Г-н Борислав Бориславов - за
3. Г-жа Албена Кръстева - въздържала се
4. Д-р Антон Койчев - за
5. Г-н Димитър Вучев - за
6. Г-н Диян Стаматов - за
7. Г-н Иван Виделов - въздържал се
8. Г-н Калоян Паргов - въздържал се
9. Г-н Михайл Паргов - въздържал се
10. Г-н Симеон Колев - за

По т. 1 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА20-ВК66-5802/16.07.2020г.относно: Приемане на Насоки за 
кандидатстване на пилотна програма „Кризата като възможност“ с вносители: Малина



Едрева, Силвия Христова, Екатерина Йорданова, Ботьо Ботев, Иван Виделов, Иво 
Божков- общински съветници

Малина Едрева докладва, че съвносители на доклада са общинските съветници членове 
на управителния съвет на Асоциация за развитие на София, които са работили и по 
първия етап на инициативата “Солидарност в културата”. След успешното приключване 
на инициативата “Солидарност в културата” с пилотната програма предмет на 
настоящото обсъждане се насочват усилия за подпомагане на образование, социални 
дейности и микропредприятия. Двете основни направления залегнали в пилотната 
програма са от една страна възможности за развитие и повишаване на компетентност в 
дигиталния свят, творческия, социалния, образователния сектор и микропредприятията, 
а от друга страна ресурс насочен към самите общности. Предложението е да се стартира 
програмата с сто хиляди лева от бюджета на СОС.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували:
в т.ч.: 9

За 9
Против няма

Въздържали се няма

1. Г-жа Малина Едрева - за
2. Г-н Борислав Бориславов - за
3. Г-жа Албена Кръстева - за
4. Д-р Антон Койчев - за
5. Г-н Димитър Вучев - за
6. Г-н Диян Стаматов - за
7. Г-н Иван Виделов - за
8. Г-н Калоян Паргов - за
9. Г-н Симеон Колев - за

Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито.

Изготвил: 
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Костанца Иванова

Председател на ПК по образование, 
кул тура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:
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